
PROJEKT 

PROTOKOŁU NR V/24 

z V sesji Rady Miejskiej w Sokółce 

w dniu 10 lipca 2024 roku. 

Obrady rozpoczęto o godzinie 15:00 i zakończono o godzinie 11:34. 

Przewodniczył Andrzej Kirpsza - Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce. 

Protokołował Bartłomiej Klim - Wydział Ewidencji i Organizacji. 

Obecni: 

1/ Radni: wg załączonej listy obecności. 

2/ Pełniący Funkcję Burmistrza Sokółki Adam Kowalczuk, Zastępca Burmistrza Adam Juchnik, 

Kierownik Wydziału Antoni Stefanowicz - wg. załączonej listy obecności. 

3/ Sekretarz, Skarbnik, Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy oraz zaproszeni goście 

- wg. załączonej listy obecności - wg. załączonej listy obecności. 

Informację o terminie i miejscu sesji podano do wiadomości publicznej poprzez wywieszenie 

na tablicy ogłoszeń oraz w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2024 rok. 

3. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2024-

2036. 

4. Zamknięcie sesji. 

Przebieg posiedzenia. 

Ad. 1 

Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił porządek obrad. 

Ad. 2 

Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Sokółka na 2024 rok. 

Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa Joanna Biziuk. 

Opinia Komisji Finansów – pozytywna. 

Opinia Komisji Infrastruktury – pozytywna. 

Radny Tomasz Tolko zapytał dlaczego pieniądze z remontu drogi we wsi Wierzchłowce zostały 

przesunięte na inny cel. Radny skrytykował takie działania oceniając je jako szkodliwe dla mieszkańców 

wsi. Radny zaapelował, aby przywrócić tą inwestycję i wykonać ją niezwłocznie mając na uwadze dobro 

mieszkańców. 



Zastępca Burmistrza Adam Juchnik powiedział, że umowa, dzięki której Gmina otrzymała pieniądze na 

ten cel zakładała wykonanie w tym samym roku, przez co, aby tych środków nie zwracać środki zostały 

przekazane na inny cel, który na pewno zostanie wykonany w tym roku. Zastępca Burmistrza dodał, że 

to zadanie na pewno nie zostanie porzucone i niedługo ruszają nabory na nowe programy, w których 

można uzyskać dofinansowanie na budowy i remontu dróg, do których Gmina Sokółka na pewno złoży 

wniosek właśnie na drogę do Wierzchłowiec. 

Radna Julita Budrowska zapytała dlaczego ponownie zdejmowane są środki z remontu ul. Mościckiego, 

na który od tak wielu lat wnioskuje. 

Zastępca Burmistrza Adam Juchnik powiedział, że te środki zostaną przywrócone na ten cel, jak tylko 

znajdą się środki zewnętrzne na przynajmniej częściowe sfinansowanie tej inwestycji, ponieważ 

finansowanie jej w pełni ze środków własnych pochłonęłoby za dużo funduszy. 

Radny Daniel Supronik zapytał jaki będzie ostateczny koszt remontu krytej pływalni w Sokółce oraz 

kiedy zostanie ten remont zakończony. 

Zastępca Burmistrza Adam Juchnik powiedział, że pojawiły się dodatkowe elementy, które wymagały 

również remontu, które też nie zostały przewidziane w pierwotnym planie, stąd też dodatkowe koszty. 

Zastępca Burmistrza dodał, że istnieje duże prawdopodobieństwo, że uda się około połowę 

poniesionych kosztów otrzymać w formie refundacji. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Sokółce Bogusława Szczerbińska powiedziała, że zarówno 

budowa drogi do Wierzchłowiec, jak i remont mostu na ul. Skłodowskiej – Curie są istotnymi dla Gminy 

inwestycjami. Wiceprzewodnicząca powiedziała, że ma też nadzieję, że uda się uzyskać refundację za 

koszty poniesione na remont krytej pływalni. 

Radny Daniel Supronik poprosił o przybliżenie zakresu pracy, które obejmą 500 tys. zł zwiększenia na 

remont krytej pływalni. 

Kierownik Referatu Planowania i Inwestycji Krzysztof Sarosiek przedstawił Radnym zakres pracy, 

który ma objąć to zwiększenie. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Michał Tochwin zapytał kiedy jest planowana 

inwestycja ciepłociągu na ul. Broniewskiego. 

Dyrektor MPEC Leszek Lulewicz powiedział, że najprawdopodobniej pod koniec miesiąca sierpnia 

zostanie to podłączone. 

Radny Karol Krokos powiedział, że zgadza się z Radnym Tomasz Tolko i prosi żeby nie zabierać 

środków z budowy drogi do Wierzchłowiec. Radny poprosił też o informację na temat nowego naboru 

na kolejny cykl budżetu obywatelskiego. 

Sekretarz Piotr Romanowicz przedstawił informacje dotyczące tego naboru do budżetu obywatelskiego. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Michał Tochwin poprosił, aby przywrócić opcję 

głosowania online w sprawie budżetu obywatelskiego. Wiceprzewodniczący dodał również, że w 

przyszłym budżecie obywatelskim będzie walczył o zwiększenie kwoty przeznaczonej na budżet 

obywatelski i poszczególne jego projekty. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 12 głosami „za” i 8 głosami „wstrzymującymi” przyjęli projekt uchwały. 

Ad. 3 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sokółka na lata 2024-

2036. 



Projekt uchwały przedstawiła Główna Księgowa Joanna Biziuk. 

Opinia Komisji Finansów – pozytywna. 

Opinia Komisji Infrastruktury – pozytywna. 

Brak pytań. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sokółce Andrzej Kirpsza poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Radni 12 głosami „za” i 8 głosami „wstrzymującymi” przyjęli projekt uchwały. 

Ad. 4 

Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku, obrady Sesji w dniu dzisiejszym zostały zakończone. 

 

 

 

Protokołował          Przewodniczył 

Bartłomiej Klim         Andrzej Kirpsza 

 

 

Szczegółowe nagrania z w/w posiedzenia dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w 

Sokółce. 

 


